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Pan
Kosma Nykiel
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi 

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację Pana Radnego z dnia 7 lipca 2024 r. 
w sprawie udostępniania publicznych zbiorów danych przez Miasto Łódź 
informuję, że aktualnie prowadzone są wielokierunkowe działania w tym 
obszarze.  Wśród tych nich należy wskazać:

1. Przeprowadzenie inwentaryzacji danych, jakie gromadzone są w UMŁ. 
Podpisana została umowa z podmiotem zewnętrznym, którego zadaniem jest 
wykonanie inwentaryzacji danych. Wcześniej pracownicy Wydziału Informatyki 
wykonali inwentaryzację we własnym zakresie w dwóch komórkach 
organizacyjnych. 
Celem inwentaryzacji jest zarówno zidentyfikowanie danych, jakie są 
przetwarzane w urzędzie oraz wytypowanie tych zbiorów, które mogą zostać 
udostępnione publicznie w sposób bezpośredni lub po anonimizacji danych. 
Prace związane z inwentaryzacją są przewidziane na czas 3 miesięcy.

2. Finalizowane są prace przy wdrożeniu systemu o charakterze hurtowni 
danych. W systemie będą gromadzone informacje oraz dane, które będą mogły 
podlegać różnego typu analizom przekrojowym, a jednocześnie system ten 
będzie „magazynem” danych, które można będzie udostępniać publicznie. 
Mechanizmy pozwolą na elastyczne i sprawne aktualizowane danych na 
podstawie ich źródeł. 
Inwentaryzacja danych, o których mowa w pkt 1 będzie podstawą zasilania 
danymi utworzonego systemu. Warto podkreślić, że dane w tym systemie będą 
dostępne wewnątrz urzędu. Te zbiory danych, które mają charakter publiczny, 
będą udostępniane w ramach kolejnego elementu rozwiązania, opisanego 
w pkt 3.



3. Rozpoczęto proces wdrożenia portalu „Open Data”, za pomocą którego dane 
o charakterze publicznym będą udostępniane, który powinien się zakończyć 
w ciągu 2 miesięcy. 
Dane do tego systemu będą pobierane automatycznie z hurtowni danych, 
opisanej w pkt 2. Obecnie prowadzone działania przez pracowników Wydziału 
Informatyki pozwalają w sposób kompleksowy stworzyć środowisko 
zarządzania danymi w urzędzie i udostępniać te dane, które mają publiczny 
charakter. 

Przewidywane jest, że efekty tych działań  umożliwią z końcem roku 
rozpoczęcie  udostępniania na naszym portalu „otwartych danych”.  

Z poważaniem

Tomasz PIOTROWSKI

Wiceprezydent Miasta 




